
 
 
 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN (ex artikel 155 1e lid gemeentewet en artikel 42 Reglement van Orde)  
  
                                                                                       
                                                                                  Stein  08/06/2021 
 
Aan het college van B en W te Stein,                       
 
Geacht college, 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor het groenonderhoud binnen onze gemeente. 
We willen hierbij graag benadrukken dat we aandacht vragen voor verkeersituaties die gevaarlijk 
worden voor onze weggebruikers door de wildgroei van het groen. Door deze wildgroei worden 
verkeersituaties soms niet meer overzichtelijk of kunnen mensen geen gebruik meer maken van 
stoepen of paden. In situaties waarin verkeersveiligheid niet in het geding is, zijn we dan ook van 
mening dat de wildgroei van het groen alleen maar bevorderlijk kan zijn voor onze flora en fauna 
binnen onze gemeente. 
 
Vorig jaar hebben we ook al een brief gestuurd over groenonderhoud en meerdere meldingen 
gemaakt in de gemeenteapp. Helaas heeft dit niet tot het gewenste resultaat geleid. 
Door het veranderende klimaat is een ander/meer groenonderhoud nodig. 
Er zijn op verschillende plekken binnen onze gemeente dan ook verkeerssituaties ontstaan die niet 
meer veilig zijn voor onze verkeersdeelnemers. En willen dan ook het college vragen om hier zo snel 
mogelijk zorg te dragen dat in deze situaties de wildgroei gereduceerd wordt.  
 
Daarnaast willen we nogmaals benadrukken dat op plekken waar de verkeersituatie niet onveilig wordt 
en stoepen en paden begaanbaar blijven er ook niet gemaaid dient te worden in het kader van de 
versterking van de biodiversiteit en het welzijn van flora en fauna. 
 
We zouden graag een adequate oplossing zien in deze zodat we niet jaarlijks achter de feiten aan 
blijven lopen.  
 
Namens de CMB fractie, 
 
Ingrid van Es en Joyce Römers 
Raadsleden     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


